



## **Election to the Executive Committee 2019-2020 Notice for Nomination**

To All Members,

- 1) There will be 9 seats open for election in the Executive Committee at the end of the current membership year.
- 2) All members are eligible for election and nomination.
- 3) Existing Executive Committee members who are completing their 2-years term shall retire but is eligible for re-election.
- 4) Nominations must be submitted on the attached form to the Secretariat on or before 15 November 2019 (Friday). Nominations received after this date will not be considered.
- 5) If more than 9 nominations are received, an election by ballot will be conducted, details of which will be announced in due course.
- 6) For your information, please find below a list of members of the current Executive Committee who will remain in office in the coming year, and those who are out-going but can stand for re-election.

### Members who will remain in office in 2018 – 2020

Ms. Cinda Chan  
Dr. Dora Ho  
Dr. Maggie Koong  
Dr. Hazel Lam  
Ms. Gloria Leung  
Prof. Nirmala Rao  
Ms. Mary Tong

### Members who are completing their term

Mrs. Chu Tang Lai Kuen  
Ms. Lilian Kam  
Ms. Adelina Kong  
Dr. Amelia Lee  
Ms. Amy Lee  
Ms. Bessie Pang  
Dr. Jessie Wong  
Ms. Mary Wong  
Dr. Veronica Wong

Best regards,

OMEP-Hong Kong  
Executive Committee 2018-2019



## 2019-2020 年度執行委員會選舉

### 提名須知

致 貴會員：

- 1) 執行委員會內有九個空缺有待各會員投票推選。
- 2) 所有會員均有資格參與投票及提名其他會員參選。
- 3) 現屆執行委員會中，已完成此兩年任期之成員，可自行決定是否參加新年度之選舉。
- 4) 如欲提名任何會員參選，務請於二零一九年十一月十五日(星期五)前將填妥之提名表格寄交本會秘書處，遲交者恕不受理。
- 5) 如本會接獲多於九位被提名之會員，新一屆執行委員會成員將由各會員投票選出。選擇之詳情將容後佈。
- 6) 現屆執行委員中，將有部份成員於來年繼續留任，另有部份成員完成任期，須經重選才可續任。謹附上現屆執行委員會名單及其任期資料，以供閣下參考：

#### 於 2018-2020 年度繼續留任之成員

陳純麗女士  
何彩華博士  
孔美琪博士  
藍美容博士  
梁志堅女士  
劉麗薇教授  
唐少勳女士

#### 經已完成任期之成員

朱鄧麗娟女士  
甘麗鸞女士  
江小慧女士  
李南玉博士  
李漪湄女士  
龐劉湘文女士  
王明善博士  
黃佩麗女士  
楊黃蕙吟博士